
 

 

Referat styremøte 04.22 Finnmark elghund klubb 

 

Dato:  Fredag 24.06.22 kl. 20.00 Karasjok Camping 

Innkaldt:  Niklas Kruge Guthu, Jonny Andersen, Ronny Berg, Erik Strifeldt,  

Varamedlem: Arnulf Losvar, Per A, Amundsen 

Tilstede:  Niklas Kruge Guthu, Erik Strifeldt, Trond K. Hansen 

Meldt forfall: Ronny Berg, Jonny Andersen.  

Saker: 

15.22 Referat 02.22 

 Godkjenning av referat 02.22. 

Styremøte 03.22 ble avlyst pga tidspress. 

Vedtak:      Referat ikke gått gjennom                                                                                                                                 

16.22  Post inn - ut  

• Bladet elghunden epost 15.06.2022 

• Dommerkompendiet og skogskort, epost 31.05.2022 

 

17.22 Bandhundkurs Kirkenes 08-11.07 

Ref sak 09.22 

Bandhundkurs med Camilla Hartz Repshus fra elghundforbundet fredag 08.07 og separate bandhundprøver 

lørdag og søndag 09-10.07 i Pasvik – Neiden.  

Det er pr i dag påmeldt 3 ekvipasjer til 2 dagers bandhund jaktprøver og det ser ikke ut for at det vil bli flere. 

Foreslår at vi kjører det som planlagt selv om det blir færre deltagere enn utgangspunktet, men forhåpentligvis 

så klare vi å få gjort aspirantarbeidet ferdig på 2 fremtidige bandhunddommere.  

Vedtak: Har vi ikke nok av egne dommere så får styret hente opp tilstrekkelig med dommere fra 

andre klubber. På denne måten kan vi kanskje få 2 av våre aspiranter ferdig utdannet. 

Det vil komme kostnader i forbindelse med overnatting på overnattingssted samt 

transportutgifter.  

18.22 Evaluering Aversjonstrening 

Ref sak 10.22 

Evaluering av aversjonstrening i Billefjord.  



Styrets leder ønsker en evaluering av tiltaket, hva er status, fornøyde/misfornøyde hundeeiere, hva kan vi 

gjøre bedre, publisering eller kan vi gjøre dette andre plasser i fylket.   

Vedtak:  Fått gode tilbakemeldinger, folk er fornøyd. Status er at restrømming blir 23.juli på samme 

plass, etter avtale med bonden. Ikke fått faktura fra han enda, men sendt purring. Blir å 

legge ut info om strømming på FB. De som primært har vært å strømmet hunden(e) sine er 

folk i fra Lakselv og omegn.  

19.22 Ringtrening Kirkenes 

Ref sak 11.22 

Evaluering av ringtrening i Kirkenes.  

Styrets leder ønsker en evaluering av tiltaket, hva er status, fornøyde/misfornøyde hundeeiere, hva kan vi 

gjøre bedre, publisering eller kan vi også gjøre dette andre plasser i fylket.   

Vedtak:  Gode tilbakemeldinger fra hundeeiere og på det meste har det vært 16 hunder. Hva skal 

til for at dette tilbudet kan gjennomføres andre plasser i fylket. Vi må starte i jan/februar med å finne 

en eller to personer (for eksempel Alta) som kan ta på seg oppgaven med og organisere og gjennomføre 

dette mot betaling. 

20.22 Lotteri. 

Pr i dag så er det 12 blokker som ikke er solgt helt ut og det er gjort en god innsats, Styrets leder ønsker en 

evaluering av lotteriet, er dette gjennomført på en god måte, er det noe som vi skal satse på til neste år? 

Vedtak: Styret er positivt overrasket over den innsatsen som er utført av de som har solgt lodd. 

Det er sendt epost til Kirkenes politikammer med spørsmål om de kan trekke lodd for oss men de har 

takket nei til dette. Vi laster ned program og trekker selv med 2 vitner som skriver under en protokoll.  

21.22 NM løshund 2022 

Det var kun en hund som søkte innen frist om deltakelse til NM løshund 2022  

Påmeldingsfrist er 30.06.2022 og styrets leder foreslår at kandidaten som har søkt om å delta på vegne av 

FEHK innstilles.  

Styret må også finne en dommer som kan tenke seg en tur sørover.  

 Vedtak: Styret støtter forslaget og meddeler komiteen vår kandidat.  

22.22 Kommisjonsmåling 

 Det er kommet ett spørsmål fra ett medlem om hvorfor vi ikke gjennomfører kommisjonsmåling.  

Styrets leder diskuterte dette med utstillingsleder, vi har undersøkt hvordan dette gjennomføres, forhørt oss 

med utstillingsdommeren for utstillingen, de er positive og priser fra andre klubber, vi har derfor tatt oss litt til 

rette og besluttet at vi gjennomfører kommisjonsmåling til kr 150,- pr hund.  

Vedtak: Styret avlyser kommisjonsmåling fordi det er ikke grunnlag for dette ref NKK. Skal det 

gjennomføres så må det defineres som en høydemåling og selv da har dommeren rett til å måle høyden 

på en hund.  

23.22 Eventuelt 

 Trond K. Hansen 

Leder 


